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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 27 l is topada 2009r.  w sali  posie- 
dzeń Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  10.40.
Przewodniczył:  mgr Sławomir  Matuszewski  – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  15 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności  w załączeniu  – zał .  Nr 1).
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk – Wójt Gminy
2. mgr  Waldemar Szydlik  – Sekretarz  Gminy
3. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
4. Sołtys i  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lis ta  obecności  w załączeniu  – zał .  nr  2)

Podjęto uchwały od nr 156 do nr 160.

Ad pkt 1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – mgr  Sławomir  Matuszewski  dokonał
           otwarcia  XXXIII-ciej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum,  przy
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

           Porządek XXXIII-ciej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie  w/g
           następującego wyszczególnienia:
           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z  poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie Wójta z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.
           5.  Podjęcie uchwał  przez Radę Gminy
               -  w sprawie przyjęcia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia
                 podatku leśnego na rok 2010
               -  w sprawie przyjęcia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia  podat-
                 ku rolnego na rok 2010
              -  w sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości  

     -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2009 rok
     -  w sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania dotychczasowych taryf
       dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę oraz zbiorowego odprowadzania
       ścieków
  6.  Wolne wnioski i  zapytania .

           7.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt 3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych,  że zapoznał  s ię  z
           t reścią  XXXII-go protokółu sesj i .  Protokół  był  wyłożony do wglądu przy 
           l iście  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się
           z  jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował  o przyjęcie  protokółu z  XXXII-
           giej  sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
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           XXXII-giej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt 4.  Pan Wójt –  jeżeli  chodzi  o prace,  które wykonujemy,  to w okresie od 
           ostatniej  sesj i  zakończyliśmy inwestycję  polegającą na doprowadzeniu 
           centralnego ogrzewania do „Domu Nauczyciela”,  skończyliśmy remont
           ośrodka zdrowia w Stębarku.  Pomagamy przy remoncie  mieszkania  Pani
           Jadwigi  Dymkowskiej .  Została  wymieniona sieć elektryczna,  kończą ma-
           lowanie mieszkania.
           Rozliczamy budowę drogi  w Kitnowie.  Nie otrzymaliśmy jeszcze pienię-
           dzy od Marszałka.
           Przygotowujemy się do podłączenia  wody do Pani Sieczki.  To jest  460 
           metrów.  Myślę,  że jeszcze w tym roku zrobimy,  tylko czekamy na decyzję
           od Starosty.
           Przystąpimy do remontu świetl icy w Rychnowie.  Chcemy dobudować 
           część socjalną.  Zaczęl iśmy już roboty,  to myślę,  że do wiosny skończymy.
           Prowadzimy rozmowy z Panem Szewczakiem,  bo będziemy chcieli  podłą-
           czyć  świetl icę  do jego szamba.
           Przetarg na mieszkania  w Stębarku został  unieważniony,  bo źle  był  prze-
           prowadzony do wyceny podział  gruntu.
           Zostanie  ogłoszony II  przetarg na działki  koło oczyszczalni  w Zybułtowie
           Is tnieją dwie formy zagospodarowania.  Możemy wejść w formie aportu
           do spółki,  ale nie  widzę entuzjazmu ze strony radnych odnośnie  tej  propo-
           zycj i  lub sprzedać działkę  w drodze przetargu.

Ad pkt 5.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o potrzebie  podję-
           cia  uchwał  na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.  
           Projekty uchwał były  tematem dyskusj i  na posiedzeniach  Komisj i .

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przyję-
           cia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia  podatku leśnego na
           rok 2010.
           Pan Wójt – jest  to rok mało korzystny dla  budżetu kraju.  Koniunktura 
           spadła.  Cena drewna wyniosła  136,54 złotych  i  taką przyjmujemy do po-
           datku.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIII/156/09 w
           sprawie przyjęcia  ceny sprzedaży drewna jako podstawę obliczenia  podat-
           ku leśnego na rok 2010.
           Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  3).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przyję-
           cia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia  podatku rolnego na rok 
           2010.
           Pan Wójt – jakie są konsekwencje dla  budżetu gminy,  to sami  wiecie.  Do
           podatku przyjmuje się  2,5 q żyta  za 1 ha,  podatek spadnie ze 100 zł  do 85 
           zł  za ha.
           Proponuję,  żeby utrzymać  tę cenę,  bo jak będziemy występować o środki 
           z  zewnątrz,  to nie zarzucą  nam, że świadomie  obniżamy dochody własne.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
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           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIII/157/09 w 
           sprawie przyjęcia  ceny skupu żyta  jako podstawę obliczenia  podatku rol-
           nego na rok 2010.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  4).   

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie określe-
           nia  stawek podatku od nieruchomości  na 2010 rok.
           Pan Wójt – bierzemy stawki maksymalne.  Nie podwyższamy od budynków
           mieszkalnych,  pozostałych  budynków – to jest  chlewików i garaży i  od
           gruntów pozostałych.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIII/158/09 w
           sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2010 rok.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  5)
            
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           Pani  Skarbnik – dokonujemy zwiększenia  dochodów budżetowych o kwotę
           258.635,48 zł .  Na wypłatę  akcyzy otrzymaliśmy 177.886,36 zł .  Jest  to 
           70% kwoty,  którą  powinniśmy otrzymać.  Przyszło  pismo z Ministerstwa,  
           że  już w tym roku nie otrzymamy pozostałej  kwoty.  70 tys .  zł  zwiększamy
           na  drogę w Kitnowie,  753 zł  i  489 zł  zwiększenia  w GOPS i  9.709,88 zł
           zmniejszenia  dochodów w GOPS i  19.217 zł  zwiększenia  dochodów ze 
           środków Poakcesyjnego Programu Wspierania  Obszarów Wiejskich.   
           Wydatki  zwiększamy o 258.635,48 złotych.
           Do uchwały podłączone są dwa załączniki,  które dotyczą  uchwały głównej
           Są to  wydatki  na wieloletnie  programy inwestycyjne  i  programy realizo-
           wane ze środków pochodzących  z funduszy strukturalnych i  Funduszu
           Spójności.
           Radni  uwag nie zgłosil i .  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-  
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIII/159/09 w 
           sprawie zmian  budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  6).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przed-
           łużenia  czasu obowiązywania dotychczasowych taryf  dla zbiorowego zao-
           patrzenia  w wodę oraz zbiorowego odprowadzania  ścieków.
           Pan Wójt – nie  zmieniamy ceny wody i  ścieków. 
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIII/160/09 w
           sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania  dotychczasowych  taryf  dla
           zbiorowego zaopatrzenia  w wodę oraz zbiorowego odprowadzania  ścieków
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  7).

           Pan Wójt – jeżeli  chodzi  o uchwałę w sprawie podatku od środków tran-
           sportowych,  to  nie głosujemy,  bo nie  podwyższamy stawek.
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Ad pkt 6.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Stowarzyszenia  Gmin 
           i  Powiatów Małopolski w sprawie udziału we wspólnej  corocznej  Akcj i
           Pomocy Represjonowanym Polakom na Białorusi .
           Pan Wójt – jest  podany kontakt  i  prywatne  osoby mogą wysyłać  paczki
           żywnościowe lub ubrania.
           Pan Wójt – w rankingu podanym przez „Gazetę  prawną” pod względem u-
           zyskiwania środków unijnych nasza gmina  zajęła  drugie  miejsce w Woje-
           wództwie Warmińsko-Mazurskim.  Zostało złożone 70 wniosków z naszej   
           gminy.  Nie są to tylko  wnioski złożone przez gminę,  ale  i  osoby prywatne 
           lub stowarzyszenia.
           Sołtys  Halina Przyborska – w naszej  miejscowości  został  pogryziony 
           chłopiec  przez bezdomnego psa.  Nic nie chce zrobić  lekarz weterynari i ,  
           gmina,  Policja,  Sanepid a chłopcu grozi  seria bolesnych zastrzyków.
           Pan Wójt – jeżeli  to jest  pies zagrażający bezpieczeństwu,  to powinna tym
           zająć się Policja.
           Sołtys  Halina Przyborska – ten pies powinien być  przez dwa tygodnie na
           obserwacj i .
           Radny Wojciech Kała – droga od Sitna do Tymawy jest  zarośnięta.
           Pan Wójt – jeżeli  będziemy mieli  osoby skierowane do pracy za jazdę po
           pijanemu na rowerze,  to  skierujemy do pracy na tą drogę.             
 
Ad pkt 7.  Wobec zrealizowania porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy za-
            mknął  XXXIII-cią  sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                       Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                            mgr Sławomir  Matuszewski  


